## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



嶺南鍾榮光博士紀念中學 Lingnan Dr. Chung Wing Kwong Memorial Secondary School 金埃 Gold Award

> 學校(中學) Schools (Secondary)

學校致力於建立綠色學校及發展環境教育,憑藉「綠色與健康融合」理念,學校積極設計能讓全校師生及家長共同參與的環保教育活動,培育新生代的可持續生活態度,並得到社會肯定。

The School is dedicated to developing into a green school and providing environmental education. By adopting the concept of "Integration of green and health", a wide range of programmes have been designed for participation by all students, teachers and parents to nurture the next generation's sustainable living attitude and attain recognition from the society.



為培育學生減少使用即棄塑膠樽及鼓勵他們自備水 樽,學校向每名學生派發一個可重用水樽及安裝新的 過濾添水器。

Fostering the reduction of disposable plastic bottles on campus and encouraging students to bring their own water bottles by providing each student with a reusable water bottle and installing new filtered water filling stations.



為學生及教職員提供大面積的綠化空間,例如翻新後面積擴大 一倍的「鍾榮光花園」及天台有機農莊。

Providing a large greenery area for students and staff members, such as doubling the area of the "CWK Garden" after renovation and the rooftop organic farm.



參與由非政府組織舉辦的食物捐贈計劃,協助收集附 近街市的未出售貨品並轉贈予有需要家庭。

Participating in a food sharing programme organised by a non-governmental organisation to collect unsold fresh food from the neighbourhood wet market for redistribution to families in need.